
“Consumul unui drog o singură dată nu are efecte negative.” 
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Sondajul propus de noi pe site referitor la consumul de etnobotanice releva urmatoarele
aspecte: - cei mai multi dintre respondenti cred ca, magazinele ce comercializeaza plante
etnobotanice reprezinta intr-adevar o problema pentru sigheteni; - o proportie relativ mica nu
vad niciun deficit sau inconvenient in existenta lor, iar - o parte dintre respondenti NU
STIU Consideram ca
rezultatele releva intr-adevar judecata oamenilor fara a fi influentata in vreun fel sau altul. Ar
putea fi oarecum surprinzator faptul ca exista oameni care nu cunosc riscurile consumului de
etnobotanice pentru ca nu au suficiente informatii. Ceea ce este de inteles pentru ca deseori nu
cunoastem toate fatetele problemelor cu care ne confruntam, indiferent de natura lor.
Prin aceasta campanie initiata de 
SighetOnline 
am incercat sa va oferim informatii cat mai multe, din literatura de specialitate, marturii si
declaratii ale unor persoane avizate in aceasta situatie. Urmariti si saptamana care urmeaza noi
materiale care speram sa va fie utile. 
Si acum, pentru ca oamenii pot avea 
convingeri total eronate
fată de riscul implicării lor în consumul de substanţe, iata cateva exemple:   
“Consumul unui drog o singură dată nu are efecte negative.”
“Eu nu pot deveni dependenţi.” 
“Este uşor să te opreşti dacă doreşti.” 
“Consumul de alcool sau droguri îţi rezolvă problemele.” 
“Drogul te face să comunici mai uşor. “ 
“Drogul te face să te simţi liber!” 
“Numai indivizii slabi ajung dependenţi de droguri!”
“Drogurile sunt oferite numai de străini!” 
Tu ce parere ai? Ce altceva ai mai dori sa afli? 
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